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        REPUBLIKA HRVATSKA 

BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

                     OPĆINA BEREK 

                   OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA:  021-05/25-01/02                                                            

URBROJ: 2103-06-01-25-02      

Berek, 25. ožujka 2025. godine  
 

 

Z A P I S N I K 

 

 o radu 24. sjednice Općinskog vijeća Općine Berek održane 24. ožujka 2025. (ponedjeljak) u 

„bolnici“ u Podgariću koja je započela s radom u 13:00 sati.   

 

 Nazočni vijećnici: Vlado Krpan, Anka Markač, Senka Jambrišak, Marija Riđanović, Zvonko 

Barilarić, Mirjana Mikulić, i predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Šunjić (8). 

 

 Na sjednici su nazočni i Mato Tonković (općinski načelnik), Mira Cindrić (računovodstvena 

referentica), te Vesna Juretić (Viša stručna suradnica za opće i imovinsko pravne poslove u Općini 

Berek).  

 

 Predsjednik Općinskog vijeća otvara 24. sjednicu Općinskog vijeća Općine Berek, pozdravlja 

prisutne, konstatira da je na sjednici nazočno sedam (8) vijećnika, te predstavnici medija, te zahvaljuje 

na odazivu na sjednicu. 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća čita predloženi dnevni red. 

 

D N E V N I    R E D: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice Općinskog vijeća, 

2. Godišnji obračun Proračuna za 2024.godinu s Bilješkama uz Godišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Općine Berek za 2024. godinu, 

3. Izvješće o izvršenju programa komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 

4. Izvješće o izvršenju programa gradnje objekata i uređenja komunalne infrastrukture za 

2024., 

5. Izvješće o utrošku sredstava od prihoda od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske za 2024.godinu, 

6. Izvješće o utrošku sredstava za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

za 2024.godinu, 

7. Izvješće o  utrošku namjenskih sredstava od šumskog doprinosa u 2024.godini, 

8. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2024. godinu, 

9. Odluka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Berek 

za 2024.godinu, 

10. Odluka o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Berek, 

11. Odluka o usvajanju izvješća VZO o stanju zaštite od požara na području Općine Berek 

za 2024.godinu, 

12. Statutarna Odluka o izmjenama i dopunama Statuta općine Berek, 

13. Pravilnik o kriterijima za ocjenjivanje i načinu provođenja ocjenjivanja službenika i 

namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek, 

14. Prijedlog za oslobađanje komunalne naknade Konjević Nedžada, 

15. Odluka o osnivanju dječjeg vrtića „Radost“, 
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16. Razno. 

 

 
 Predsjednik vijeća Tomislav Šunjić daje dnevni red na usvajanje. 

 Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan, Anka Markač, Senka 

Jambrišak, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Mirjana Mikuloć i Tomislav Šunjić) usvojen je dnevni 

red.   

 

 Prelazi se na sam rad sjednice po točkama dnevnog reda. 

 

AD.1.  Usvajanje zapisnika s 23. sjednice Općinskog vijeća 

 Predsjednik Općinskog vijeća navodi kako je zapisnik dobiven u materijalima, te da je to 

zapisnik sa zadnje sjednice. Otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda. Predsjednik Vijeća upućuje 

pitanje ima li tko kakvih primjedbi na zapisnik. Budući da primjedbi nema, 

           bez rasprave, jednoglasno s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan, Anka Markač, Senka 

Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Mirjana Mikulić, Tomislav Šunjić) 

usvojen je  

„Zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća“ 

(Zapisnik sa 23. sjednice Općinskog vijeća nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni 

dio) 

 

AD.2. Godišnji obračun Proračuna za 2024. godinu s Bilješkama uz Godišnji izvještaj o  

           izvršenju Proračuna Općine Berek za 2024. godinu 

 

Tomislav Šunjić započinje s drugom točkom dnevnog reda. Predsjednik Općinskog vijeća otvara 

rasprava po ovoj točci dnevnog reda, te riječ predaje Miri Cindrić da pojasni u kratkim crtama. 

 

Po završetku izlaganja gđe Mire, predsjednik Općinskog vijeća zahvaljuje. Ovu točka dnevnog reda 

stavlja se na glasovanje.  

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Anka Markač, Senka Jambrišak, 

Josip Marković, Marija Riđanović, Mirjana Mikulić, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojen je 

 

„Godišnji obračun Proračuna za 2024. godinu s Bilješkama uz Godišnji izvještaj o izvršenju 

Proračuna Općine Berek za 2024. godinu“ 

(„Godišnji obračun Proračuna za 2024. godinu s Bilješkama uz Godišnji izvještaj o izvršenju 

Proračuna Općine Berek za 2024. godinu“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni 

dio) 

 

AD. 3. Izvješće o izvršenju programa komunalne infrastrukture za 2024. godinu 

 

Tomislav Šunjić započinje s trećom točkom dnevnog reda – Izvješće o izvršenju programa komunalne 

infrastrukture za 2024. godinu. Predsjednik Općinskog vijeća nastavlja da je i Izvješću tabelarno 

prikazano o kojem je poslovima bilo riječi (Održavanje nerazvrstanih cesta, Održavanje i uređivanje 

javnih zelenih površina, Rashodi za uređaje i javnu rasvjetu, Održavanje groblja, Uređenje imovinsko 

pravnih odnosa nerazvrstanih cesta), te ističe sveukupni planirani iznos: 121.000,00 EUR, te postotak 

izvršenja: 78,55% (što u apsolutnom iznosu je u vrijednosti od 95.043,23 EUR. Predsjednik otvara 

raspravu po ovoj točci dnevnog reda.  

 

Ova točka dnevnog reda stavlja se na glasovanje.  

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Anka Markač, Senka Jambrišak, 

Josip Marković, Marija Riđanović, Mirjana Mikulić, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojeno je   

             „Izvješće o izvršenju programa komunalne infrastrukture za 2024. godinu“ 
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(„Izvješće o izvršenju programa komunalne infrastrukture za 2024. godinu“ nalazi se u privitku ovoga 

zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

AD. 4.  Izvješće o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za   

             2024. godinu 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Tomislav Šunjić započinje ovu točku dnevnog reda, te napominje da su 

vijećnici dobili u materijalima  ovo Izvješće. Nastavlja da se tabelarni prikaz odnosi na 

„Modernizaciju nerazvrstane ceste u Podgariću faza III“, u planiranom iznosu od 80.000 eur, dok se 

ostvareni iznos odnosi na vrijednost od 81.955,95 eur (što je indeks od 102,44%). Predsjednik vijeća 

otvara raspravu, te stavlja Izvješće na glasovanje. 

           Bez rasprave, jednoglasno s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan, Anka Markač, Senka 

Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Mirjana Mikulić, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić) 

usvojeno je  

„Izvješće o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu“ 

(„Izvješće o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

A.D. 5. Izvješće o utrošku sredstava od prihoda od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske za 2024.godinu 

 

Vijećnici su u materijalima dobili ovo Izvješće.  

 

Tomislav Šunjić iznosi točku dnevnog reda, te otvara raspravu po ovoj točci dnevnog reda. Nastavlja 

da je sve jasno iz Izvješća. Postavlja pitanje/ima li tko od prisutnih primjedbi. Nitko nema primjedbi. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan, Mirjana Mirkulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojeno je   

„Izvješće o utrošku sredstava od prihoda od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

RH za 2024. godinu“ 

(„Izvješće o utrošku sredstava od prihoda od prodaje i zakupa poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

RH za 2024. godinu“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

A.D. 6. Izvješće o utrošku sredstava za uzdržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 

2024. godinu 

 

Vijećnici su u svojim materijalima dobili i ovo Izvješće. 

Tomislav Šunjić iznosi točku dnevnog reda, te riječ prepušta načelniku Tonkoviću koji u nastavku 

kratko iznosi da će ova sredstva svaku godinu biti sve manja. Predsjednik Općinskog vijeća zahvaljuje 

načelniku, te stavlja Izvješće na glasovanje. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojeno je   

„Izvješće o utrošku sredstava za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2024. 

godinu“ 
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(„Izvješće o utrošku sredstava za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2024. 

godinu“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

 

A.D. 7. Izvješće o utrošku namjenskih sredstava od šumskog doprinosa za 2024. godinu 

Vijećnici su u svojim materijalima dobili ovo Izvješće. Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu 

po ovoj točci dnevnog reda. Nastavlja da su to namjenska sredstva. Daje riječ načelniku. Načelnik 

također potvrđuje u nastavku da su ovo namjenska sredstva od šumskog doprinosa. Nastavlja da je 

svake godine sve manji doprinos. Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan, Mirjan Mikurlić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojeno je   

„Izvješće o utrošku namjenskih sredstava od šumskog doprinosa za 2024. godinu“ 

 

(„Izvješće o utrošku namjenskih sredstava od šumskog doprinosa za 2024. godinu“ nalazi se u privitku 

ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

A.D. 8. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2024. godinu 

 

Vijećnici su u svojim materijalima dobili i ovu Odluku. Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu 

po ovoj točci dnevnog reda. Budući da nema primjedbi, stavlja Odluku na glasovanje. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojena je   

„Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2024. godinu“ 

(„Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Berek za 2024. godinu“ nalazi se u privitku ovoga 

zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

A.D. 9. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Berek za 2024. godinu 

 

Vijećnici su u svojim materijalima dobili i ovo Izvješće. Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu 

po ovoj točci dnevnog reda. Daje riječ načelniku. Načelnik pojašnjava u nastavku kako Općina ima 

nekoliko spremnika. Ljudi se pridružuju. Neki iz Zagreba koji dođu tu, i onda odbacuju to smeće 

svukuda… Ima određenih problema na groblju u Bereku. Smirilo se otkad smo postavili kamere na 

groblje. Još uvijek apeliramo na mještane da se odvaja. Predsjednik Općinskog vijeća stavlja točku na 

glasovanje. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam  (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojena je   

„Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Berek za 2024. 

godinu“ 

(„Odluka o usvajanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Berek za 2024. 

godinu“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

 

A.D. 10.  Odluka o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Berek 

 

Predsjednik Općinskog vijeća započinje ovu točku dnevnog reda riječima da su vijećnici ovu Odluku 

dobili u materijalima. Predsjednik Općinskog vijeća riječ daje načelniku. Načelnik nastavlja se radi o 

usklađivanju sa zakonom. Gđa Cindrić (referent u računovodstvu) nastavlja da je riječ o tome da je 

načelnik dužnosnik, nastavlja da nova osnovica iznosi 947,18 eur, a raniji koeficijent donesen na 
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ranijim sjednicama iznosi 4,26.  Isto tako, stupanjem na snagu ove nove odluke prestaje važiti Odluka 

o plaći i visini naknade za rad općinskog načelnika od 19.9.2022. Predsjednik Općinskog vijeća stavlja 

na glasovanje. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojena je   

„Odluka o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Berek“ 

(„Odluka o plaći i drugim pravima općinskog načelnika Općine Berek“ nalazi se u privitku ovoga 

zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

A.D. 11. Izvješće VZO Berek o stanju zaštite od požara na području Općine Berek za 2024. 

godinu 

Predsjednik Općinskog vijeća započinje ovu točku dnevnog reda riječima da su vijećnici u 

materijalima dobili ovo Izvješće, kao i izvješće. Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ načelniku, 

koji potom nastavlja da je zapovjednik trebao prezentirati. Predsjednik Općinskog vijeća stavlja na 

glasovanje Odluku o usvajanju Izvješća VZO Berek o stanju zaštite od požara na području Općine 

Berek za 2024. godinu. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojena je   

„Odluka o usvajanju Izvješća  VZO Berek o stanju zaštite od požara na području Općine Berek za 

2024. godinu“ 

(„Odluka o usvajanju Izvješća VZO Berek o stanju zaštite od  požara na području Općine Berek za 

2024. godinu“ i „Izvješće VZO Berek o stanju zaštite od požara na području Općine Berek za 2024. 

godinu“ nalaze se u privitku ovoga zapisnika i čine njegov sastavni dio) 

A.D. 12.  Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Berek 

Predsjednik Općinskog vijeća započinje ovu točku dnevnog reda riječima da su vijećnici u 

materijalima dobili ovu statutarnu odluku. Preko 5% odnosi se na pripadnike srpske nacionalne ma 

manjine, i time su se stekli uvjeti da jedna član mora participirati u Općinskom vijeću. Da bi se to 

moglo ostvariti na narednim izborima, treba donijet odluku o izmjeni i dopuna statuta. Predsjednik 

Općinskog vijeća stavlja na glasovanje Odluku o usvajanju Izvješća VZO Berek o stanju zaštite od 

požara na području Općine Berek za 2024. godinu. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojena je   

„Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Berek“ 

(„Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Općine Berek“ nalazi se u privitku ovoga 

zapisnika i čini njegov sastavni dio) 

A.D. 13.  Pravilnik o kriterijima za ocjenjivanje i načinu provođenja ocjenjivanja službenika i 

namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek 

Predsjednik Općinskog vijeća započinje ovu točku dnevnog reda riječima da su vijećnici u 

materijalima dobili ovaj „Pravilnik o kriterijima za ocjenjivanje i načinu provođenja ocjenjivanja 

službenika i namještenika Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek“. Raniji Prethodni Pravilnik od 

10. prosinca 2024.  stavljen je van snage, nakon upute resornoga Ministarstva uprave, pravosuđa i 

digitalne transformacije. Trebalo je donijeti zasebni pravilnik koji bi isključivo definirao ocjenjivanje 

službenika/namještenika, te u njemu definirati kriterije za ocjenjivanje službenika i namještenika, kao i 

definirati način provođenja ocjenjivanja službenika i namještenika (uz donošenje obrazaca i uputa o 

popunjavanju uz isti), što je sada i učinjeno. Pravilnik se stavlja na glasovanje. 
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Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  usvojen je   

„Pravilnik o kriterijima za ocjenjivanje i načinu provođenja ocjenjivanja službenika i namještenika 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek“ 

(„Pravilnik o kriterijima za ocjenjivanje i načinu provođenja ocjenjivanja službenika i namještenika 

Jedinstvenog upravnog odjela Općine Berek“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini njegov 

sastavni dio) 

A.D. 14.  Prijedlog za oslobađanje komunalne naknade Konjević Nedžada 

U materijalima za sjednicu priložena je zamolba od 21. veljače 2025. Konjević Nedžada za brisanjem 

objekta iz evidencije obveznika plaćanja komunalne naknade, kartica konta i fotografije. Otvorena je 

rasprava. Načelnik pojašnjava da stranka traži za ubuduće da mu se ne šalju rješenja. Prijedlog je 

stavljen na glasovanje. 

Bez rasprave jednoglasno, s osam (8) glasova „ZA“ (Vlado Krpan,  Mirjana Mikulić, Anka Markač, 

Senka Jambrišak, Josip Marković, Marija Riđanović, Zvonko Barilarić, Tomislav Šunjić )  donesena je   

„Odluka o brisanju iz evidencije za komunalnu naknadu“ 

(„Odluka o brisanju iz evidencije za komunalnu naknadu“ nalazi se u privitku ovoga zapisnika i čini 

njegov sastavni dio) 

A.D. 15. Odluka o osnivanju dječjeg vrtića 

Budući da postoje dvojba što učiniti – samostalno osnovati matični dječji vrtić ili osnovati podružnicu 

nekoga od vrtića. Otvara se rasprava. Budući da postoji dvojba, konstatira se da će se na idućoj 

sjednici donijeti Odluka o osnivanju dječjeg vrtića u kojoj će biti definirani detalji glede samoga 

osnivanja. 

A.D. 16. Razno 

Nema dodatnih primjedbi. 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća se zahvaljuje svima na dolasku, te zaključuje 24. sjednicu Općinskog 

vijeća u 14:15 sati. 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR:                             PREDSJEDNIK  

Vesna Juretić. mag. iur.                                       OPĆINSKOG VIJEĆA: 

                              Tomislav Šunjić, dipl.ing.građ. 

 

 

    

 


